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HOVEDGENERRL- 

FORSRNLING

Formanden aflagde en 
god og meget fyldest
gørende beretning om
handlende næsten alt^ 
hvad der havde været 
arrangeret i forenin
gen i det forløbne år. 
Han var meget tilfreds 
med de gode idrætslige 
resultater,der var op
nået i foreningen.
Han kunne også fortæl
le, at vor økonomi er 
god,men erindrede sam
tidig om, at man jo 
ikke får et overskud 
uden, at en masse men
nesker i bestyrelser 
og afdelinger gør et 
stort arbejde for at 
få det hele til at kø
re .
Medlemstallet viste en 
mindre tilbagegang.
Vores folkevognsrug- 
brød har kørt flittigt 
og omkostningerne har 
været ca. 8.5o°,— kr. 
Der er blevet opsat 
nogle bænke ude ved 
banerne, så tilskuerne 
kan have det lidt mere 
mageligt, når de kom
mer ud til kampene.
Der har været arrange
menter året igennem, 
som tilgodeser alle 
aldersgrupper.

Der har været faste
lavnsfest, pinsebal, 
idrætsuge, fugleskyd
ning, loppemarked, ud
flugt for ledere,klub
aften, junioraften, 
teen-ageaften, aktiv
fest, dilettant, jule
træ, pudsemøde og di
lettantafslutning.
Med nogle ganske få 
undtagelser kan man 
sige, at tilslutningen 
til de forskellige ar
rangementer er for 
ringe. Nogle af dem er 
endog gratis for med
lemmer, 
Otto opfordrede med
lemmerne til at slutte 
op om idrætsforeningen 
når der bliver lavet 
nogle arrangementer.
Der har været afholdt 
kursus for bestyrel
sesmedlemmer og andre 
interesserede.
Skydebanen har fået 
nyt anlæg og der er 
blevet etableret et 
nyt atletikanlæg.
Med hensyn til Arresø- 
hus så Otto med for
trøstning på fremtiden 
med den nye bestyrel
se.
Selv om idrætsforenin
gen ikke er direkte 
representeret i besty
relsen, sidder der man
ge med relation til i- 
dræt s f oreningen.



Ved at nedsætte nogle 
forskellige udvalg un
der hovedbestyrelsen 
mente formanden, at 
man havde fået spredt 
arbejdet til så mange 
som muligt og han tak
kede ligeledes alle 
bestyrelsesmedlemmer, 
ledere og trænere samt 
alle, som har støttet 
foreningen med frivil
lig indsats.
Derefter aflagde afde
lingsf ormændene deres 
beretninger.
Sa var det kassererens 
tur til at fremlægge 
regnskabet.
I de 8 år, hvor Anne 
har været kasserer for 
foreningen, er omsæt
ningen steget fra 
85.000,- kr. - over 
1.000.000,- kr.
Tankevækkende, ikke ?

Bestyrelsens planer 
fremover drejede sig 
om nye baner, klubhus 
og hal.
Altsammen noget,vi al
lesammen gerne vil ha
ve indenfor en over
skuelig fremtid. Be
styrelsen vil arbejde 
videre med sagerne.
Bestyrelsen har plan
lagt en hel række ar
rangementer i løbet af 
året, og det kan ikke 
siges for titsMØD FREM 

Der vil blive frem
stillet nogle klubem— 
blemer,som man kan kø
be og muligvis også 
stofmærker til at sy 
på tøjet.

Valgene:
Da Otto ikke ønskede 
at modtage genvalg, 
skulle der jo vælges 
en ny formand.
Jan Amundsen blev 
valgt med akklamation.

Til bestyrelsen valg
tes endvidere Sejer 
Meldgaard (genvalg), 
Susanne Nielsen (ny
valg) samt Søren Hel- 
boe (nyvalg).
Anne ønskede ikke gen
valg og Sonja havde 
bedt sig fri for be
styrelsesarbejdet på 
grund af sygdom.
Som bestyrelsessupple
anter valgtes Knud Ole 
Jensen (genvalg) og 
Freddy Pedersen (ny-

Til revisor valgtes 
Connie Nielsen (gen
valg) .
Til revisorsuppleant 
valgtes Aksel Trave 
(genvalg).
Til fanebærer valgtes 
Dorte Hansen (nyvalg). 
Til fanebærersuppleant 
valgtes Karen Møller 
(genvalg).
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Forslag:
Bestyrelsen foreslog, 
at man igen i år ind
sætter kr, 50.000,- på 
byggefonden.
Dette blev vedtaget. 
Bestyrelsen foreslog, 
at foreningen skulle 
overdrage de gamle 
forhandlingsprotokol— 
ler til Lokalhistorisk 
Forening For Skævinge 
Kommune.
Det blev vedtaget.
De gamle bøger kan 
først blive offentlig 
tilgængelige om 130 år 
dog ligger der den 
klausul på overdragel
sen, at St.Lyngby 24. 
Kreds ved formanden 
eller ved formandens 
fuldmagt kan få dem 
udleveret, hvis fore
ningen skal bruge nog
le oplysninger i dem 
ved f.eks. jubilæum.
Max Ynill modtog dem 
på Lokalhistorisk for
enings vegne.

Under punktet eventu
elt blev der en livlig 
debat om mange for
skellige ting og Otto 
satte punktum for ge
neralforsamlingen ved 
at sige: JEG VIL ØNSKE 
AT DER FORTSAT MÅ HER
SKE GOD ÅND, GODT KAM
MERATSKAB OG FRIVILLIG 
INDSATS TIL GAVN OG 
GLÆDE FOR ST.LYNGBY IF 
24. KREDS.

Og så udråbte forsam
lingen et trefoldigt 
leve for 24. Kreds.

Jan fik ordet for en 
kort bemærkning.
Han takkede for valget 
og roste forsamlingen 
for dens gode smag.
Han håbede, at han og
så ville få medlemmer
nes opbakning til næ
ste år, når de havde 
set ham i funktion.
Jan beroligede forsam
lingen med, at der ik
ke efter hans mening 
skal ændres noget re
volutionært, men at 
han ville fortsætte i 
Otto*s fodspor.
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KÆRE OTTO
Tak for indsatsen, 
Otto, gennem 3 år som 
formand for vores i— 
drætsforening.
Det har været år med 
fremgang og aktivitet, 
hvor du på allerbedste 
vis har ført an på al
le fronter.
Med høj røst, klare 
meninger og diplomati, 
har du ledet tropper
ne.
Vi menige siger tak 
for kampen.

*—*—*
KÆRE ANNE, enorme sum- 
mer er gået gennem di
ne hænder i de 8 år 
hvor du har været vo
res kasserer.
Dit ansvarsfulde ar
bejde har du udført 
til gavn og glæde for 
alle i idrætsforenin
gen.

Tak, fordi du har haft 
tålmodighed med vores 
løse bilag og forsin
kede bidrag.
Kort sagt -tak for dit 
kæmpearbejde.



Vor tro medarbejder og 
tegner, Anne Marit har 
forladt redaktionen.
I de år, hvor hun har 
været med, har hun sat 
sit personlige præg på 
bladet med sine gode 
tegninger og gode hu
mør.
Vi fra redaktionen vil 
gerne sige dig tak for 
godt samarbejde og hå
ber, at vi kan bytte 
en tegning med en kop 
kaffe+1 øl en gang i- 
mellem.
Man vil stadig kunne 
finde hendes tegninger 
da vi også er gået o- 
ver til genbrug. Vi er samlet i dag - for at . . .

MOLD DIG I
FORM-

TAG
IDROS MÆRKET 

Vi vil gerne sige vore 
annoncører tak for, at 
1 igen i år har sagt 
ja til at støtte vores 
forening.
Vi ved jo allesammen, 
at det er sparetider, 
men trods det, er vi 
blevet mødt med stor 
velvilje hos jer.

STØT SPONSORER OG 
ANNONCØRER -

DE STØTTER OS



SKRiVE MASKINEN
Redaktionen gør op
mærksom på, at fore
ningens skrivemaskine 
står på Hasejevej 4, 
hvilket ikke skal af
holde nogle bestyrel
sesmedlemmer fra at 
hente den,hvis de skal 
bruge den.

Der vil blive afviklet 
TØNDESLAGNING 

for foreningens børn 
SØNDAG d.l. MARTS 
kl .lo.oo i LI.Lyngby 
Sogneskoles gård.

Vi har 3 tønder,og vi 
deler jer efter alder.
1 tønde for børn til 6 
år. 1 tønde for børn 
fra 7-lo år og en tøn
de for børn fra 11—14 
o ar.
Der bliver kåret en 
kattekonge og en kat
tedronning for hver tøn 
de.
Vi præmierer 6 af jer 
for den flotteste eller 
morsomste udklædning.

HUSK din kølle og dit 
gode humør, og klæd dig 
nu rigtig flot eller 
morsomt ud.
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Vores generalforsam
ling gik meget gnid
ningsløs med spørgsmål 
og nogle ideer,vi kun
ne bruge.
Ligeledes kom vi ind 
på de andre ting, der 
skulle ske:
Vores kontingent måtte 
vi desværre sætte op, 
og det er på grund af, 
at dommerregningerne 
er blevet større samt 
tilmeldinger til tur
neringerne og næsten 
alt er blevet meget 
dyrere, selv indenfor 
sporten.
Vi havde en lille med
lemsnedgang på 9 med
lemmer, der var ned
gang på 19 for ungdom
men, men fremgang på 
10 for seniorer.
Det, som er sket i å- 
rets løb har jo stået 
i klubbladet.
Vi har til turneringen 
i år meldt følgende 
hold tilsi dame senior, 
1 old boyshold og 4 
seniorhold, (det er et 
mere end sidste år, så 
vi håber, at vi kan få 
alle med).
tilmeldte ungdomshold: 
1 junior, 1 drenge, 1 
lilleput, 1 miniput, 1 
pigehold.

Vi skulle også gerne 
have vores puslinge
turnering igang.
Vi vil også starte 
målklubben igen i år 
og ligeledes afholde 
gadeturnering samt vo
re ture for ungdommen. 
Vi har også antaget 
nye trænere.
Til herre senior er 
det Svend E. Kristian
sen og til damerne er 
det Carsten Ptak.
Ungdomstrænerne er vi 
ikke helt færdige med, 
men de fleste fortsæt
ter fra sidste år.
Vi tog også afsked med 
Egon, Frede og Junte 
fra bestyrelsen og vi 
siger tak for godt 
samarbejde i de 2 år, 
I har været med og 
velkommen til Kirsten 
Larsen, Ole Larsen og 
Palle Christensen.
Vi har konstitueret os 
således: 

formand:
Carl Hansen (110123) 
næstformand:
Folmer Jensen (110362) 
kasserer:
Britta Hansen (110394) 
ungdoms f ormand:
Leif Pedersen (110461) 
dameformand:
Kirsten Larsen (110476) 
bestyrelsesmedlemmer: 
Palle Christensen (110701 
Ole Larsen (110359)
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Vi har afholdt inden
dørs stævne for ungdom 
og senior i Skævinge- 
hallen.
Det blev en stor suc
ces med mange hold og 
kampe.
Der blev spillet 196 
kampe fordelt på 98 
hold.

Vi har tilmelding for 
ungdommen den 28-2-81 
kl. 14.00 i klubhuset.

\\ skydning
Generalforsamling 
formanden berettede: 
Vi har deltaget i 10 
50 m-skydninger og 11 
15 m-skydninger.
Divisionsskydningen på 
Saxegården blev ikke 
til noget på grund af 
nyanlæg af bane.
Vi blev nr. 2 i fir
kant skydningen på 50 m< 
Ved divisionsskydnin
gen i Måløv blev vi 
nr. 2 i 2. division.
Ved kommuneskydningen 
ligger vi på 2. plad
sen efter af Gørløse. 
Børnene klarer sig i 
år bedre i kapskydnin
gerne .

1. holdet er på en 2. 
plads med 8 point.
2. holdet er på en 2. 
plads med 10 point.
3. holdet er på en 3. 
plads med 6 point.

Venskab s skydningen 
mellem afdelingerne 
blev vundet af fodbol
den.
Afslutningen i forbin
delse med fugleskyd
ningen blev ændret til 
spisning af medbragt 
mad + bal til båndop
tager i skydehuset.
Det gik fint.
Afdelingens planer 
fremover:
Vi vil lægge sidste 
hånd på skydehuset 
Der vil blive afholdt 
venskabsskydning lør
dag den 4. april 
kl. 9.OO-15.OO i klub
huset
Bestyrelsen har kon
stitueret sig således: 
formand:
Erling Nielsen 
næstformand: 
Freddy Pedersen 
kasserer: 
Palle Andersen 
Bestyrelsesmedlemmer: 
Jens Karl Andersen 
Torben Andersen 
støtteudvalg: 
Jens Kristensen 
Flemming Kristiansen

GÅ TIL SKYDNING
TRÆF NYE VENNER
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gymnastik

Generalforsamling 
20 fremmødte
Formandens beretning 
Året startede på sæd
vanlig vis med træning 
til idrætsmærket.
42 bestod gymnastik
prøven, så det tegnede 
til en stor fremgang. 
Men det blev "kun" til 
24 idrætsmærker ialt 
og kun 2 ungdomsmærker, 
så det var de unge,der 
faldt fra. (28 sidste 
år) .
Springholdene og pige
holdene var i Helsin- 
gehallen den 1. marts 
til F.A.S.g&I’s bør
nes tævne, dette forløb 
fint.
Damemotionsholdet var 
som sædvanlig til op-- 
visning i Frederiks- 
borghallen.
(Vi kunne tænke os at 
se herrerne være med 
også).
Vores egen afslutning 
foregik på en anden 
måde end sædvanlig, da 
vi havde besluttet at 
undlade at afholde bal 
om aftenen, p.g.a. for 
lidt tilslutning de 

foregående år.
I stedet havde vi in
viteret F.A.S.G & I’s 
repræsentationshold 
til at give opvisning 
<efter vore egne hold. 
Jeg tror nok, at alle 
syntes,at det gik vir
kelig godt.Der var ca. 
200 tilskuere.
Gymnastikudvalget og 
mange aktive har længe 
været utilfredse med 
atletikforholdene.
Det udmundede i, at vi 
fik tildelt en plads 
ovre ved håndboldba
nerne og selvom der 
er visse mangler og vi 
kunne ønske os noget 
mere plads, mener vi i 
bestyrelsen, at vi kan 
være tilfredse med de 
nye baner.
Atletikken er stadig 
ikke det store sus hos 
de unge, men vi havde 
nogle stykker med til 
stævner i løbet af 
sommeren.
Ved disse stævner op
nåede Henrik Geertsen 
fine resultater, bl.a. 
et sølvmærke ved Fre- 
derikssundsmesterska
berne .
Vi havde i idrætsugen 
prøvet at arrangere en 
marchtur på 8 km, St. 
Lyngbymarchen,der mød
te ikke overvældende 
mange opm måske p.g.a. 



vejret, men vi vil 
forsøge igen til næste 
o ar.
Sommergymnastik med 
Trine Trave som in
struktør havde god 
tilslutning, de af
sluttede med opvisning 
i idrætsugen.
Gymnastiksæsonen fik 
en forrygende start.
Puslingeholdet måtte 
vi dele i 3 hold, der 
er også god tilslut
ning til de andre hold. 
Vi deltog også i bør
nedagen den 6. decem
ber i Frederiksborg- 
hallen.
Vi er i gymnastikafde
lingen 282 medlemmer 
imod 303 sidste år.
Planer fremover:
Gymna s t ikaf slutningen 
vil fremover forløbe 
som sidste år, d.v.s. 
uden bal.
Vi arbejder stadig på 
jubilæumsmærket, hvor 
det første vil blive 
uddelt i 1983.
Forslag under eventuelt 
Der blev stillet for
slag om at få folke
dans .
Musikerne har vi, så 
vi må prøve at finde 
en instruktør.
Der blev også stillet 
forslag om at få klub
dragter i stedet for 
at leje dem.

Bestyrelsen arbejder 
med tanken, evt, til 
børneholdene først.
Der blev desuden stil
let forslag om at lave 
et old-girls hold.
Bestyrelsen har kon
stitueret sig således: 
formand:
Karen Hansen 
næstformand: 
Allan Jensen 
kasserer:
Finn Kristoffersen 
sekretær:
Bente Kristiansen 
klubbladsreferent : 
Trine Trave
Gymnastikafslutning 
afholdes i Skævinge 
Sportssal lørdag den 
7. marts 1981.
Der startes med fælles 
indmarch kl. 15.00, 
derefter viser vore 
egne hold, hvad de har 
arbejdet med hele vin
teren, og som sidste år 
vil der være et opvis— 
ningshold,som også vil 
vise deres kunne.
Der sluttes med fælles 
udmarch kl. ca.18.00.
Idræt s mærke t ræning.
Så er det atter tid 
til at tænke på i— 
drætsmærket.
Kom og vær med.
Vi starter som sædvan
lig med gymnastikken: 



herrer/drenge start: 
den 10. marts 1981 
damer/piger start: 
den 11. marts 1981 
kl. 20.00 
kl. 18.30
Sommergyranastik 
starter for damer i 
alle aldre onsdag den 
1. april 1981
De første gange trænes 
der kl.19»30 indtil i- 
drætsmærketræningen er 
slut, derefter vil det 
blive kl. 19.00.

hccndbold

I året, som er gået, 
har vi haft 65 medlem
mer, Det er lidt færre 
end sidste år, men vi 
håber, at flere vil 
slutte op om håndbol
den igen.
I turneringen spiller 
damerne i SHF i serie 
3,ved vinterturnerin - 
gen 79-80 sluttede de 
på 4. pladsen, i år 
ligger de også på 4, 
pladsen ved jul, hvor 
halvdelen af turnerin
gen er spillet.
Old girls lå på 3. 
pladsen ved turnerin
gens slutning i 79-80 
og er på sidstepladsen 
ved jul.

Dame juniorholdet måt
te vi trække i turne
ringen 79-80, men i år 
går det fint.
Til jul var de på 2. 
pladsen med samme po
int som 1. pladsen.
Lilleputpigerne har vi 
i år meldt til nogle 
små miniturneringer i 
stedet for den løbende 
turnering.
Ved kommunemesterska
berne i Sigerslevøster 
blev damerne nr. 2.
Vi har i år skiftet 
træner til Sten Crone, 
som træner damer og 
dame junior i Skævinge 
om torsdagen.
De er flittige til at 
møde op til træning, 
men det er også nød
vendigt hvis vi skal 
beholde træningstiden 
i hallen.
Old girls træner tirs
dag i hallen sammen 
med Skævinge.
De trænes af Henning, 
som også træner de små 
De træner dog i gymna
stiksalen, da det er 
svært at få dem til 
Skæv inge.
Vores økonomi prøvede 
vi sidste år at gøre 
noget håndgribeligt 
ved. Vi solgte juleneg 
med ca. 2.000,- kr. i 
overskud.
I år er det øl og 
vandsalget ved banko, 



vi har fået lov til at 
tjene lidt ved, og det 
går jo fint, men det 
slutter jo snart,så vi 
modtager nogle gode i- 
deer med tak.
Sommerhåndbolden star
ter den 29. april,hvor 
der også er tilmelding. 
Vi vil forsøge igen i 
år at få et drengehold 
og et herrehold samt 
forhåbentlig også et 
pigehold stablet på 
benene.
Bestyrelsen har kon
stitueret sig således : 
Formand : 
Annelise Petersen 
Næstformand : 
Peter Rasmussen 
Kasserer : 
Dorte Hansen 
Sekretær : 
Kirsten Pedersen 
Bestyrelsesmedlem : 
Inge Brunholm Jensen 
Suppleanter : 
Lene Møller og 
Merete Lessel.
Vi havde håndboldstæv
ne lørdag den 24-1-81, 
hvor vi i minirækken A 
havde inviteret Skæ
vinge, Sirius og Esrum 
og sejren gik til Si
rius .
Der var 2 puljer i mi
ni C, hvor Skævinge 1, 
HGI, Esrum, Ølsted,St- 
Lyngby og Skævinge II 
spillede.

Det blev til en fina- 
lekamp mellem HGI og 
St.Lyngby, .som.. HGI 
vandt med 4-2.
Hos dame junior var 
der spillere fra Ål
holm, Gørløse og St- 
Lyngby og her vandt 
Ålholm.
Damerne spillede imod 
Skævinge og Sigerslev. 
Skævinge vandt.

badminton
Hvor blev I af?
Ved den afholdte "Ju- 
leturnering" mødte 18 
ud af 26 ungdomsspil— 
lere og kun knap 1/3 
(28) voksne op. Det er 
for ringe, når vi læg
ger beslag på en hel 
hal så mange timer.
Men vi, der mødte op, 
havde nogle dejlige og 
fornøjelige timer.
Resultaterne af kampe
ne blev:
piger:
nr. 1 Pia Jensen 
nr. 2 Rikke Trave 
piger junior:
nr. 1 Nina Jensen
nr. 2 Gitte Petræus 
drenge:
nr. 1 Jan Sommer
nr. 2 Henrik Kirkegård
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drenge junior:
nr, 1 Claus Petersen
nr. 2 John Larsen
1. præmie var en sports
taske 
2. præmie var en "Parker- 
kuglepen” 
damedouble:
nr. 1 Bente Rasmussen og 

Elinor Kirkegård
nr. 2 Connie Nielsen og 

Helle Nielsen
herredouble:
nr. 1 Henrik Jensen og 

Erling Nielsen
nr. 2 Jan Timmermann og 

Claus Petersen
mix-double:
nr. 1 Bente Rasmussen og 

Villy Jensen
nr. 2 Lene Jensen og 

Erling Nielsen
1. præmie var en juleand
2. præmie var en fl.rødv

Hvor blev I af?
Ja, jeg gentager mig 

selv, for den 13-1-81 
afholdt vi generalfor
samling, og der mødte 
siger og skriver TO 
medlemmer op.
DET ER FOR DÅRLIGT.
Den for at I skal vide 
lidt om, hvad der fo
regik, får I et lille 
referat af formandens 
beretning:
Formanden fortalte om 
medlemstallene i 79/80 
som var:
73 seniorer og 9 juni
orer og 80/81 som var:
83 seniorer og 26 ju
niorer, atlså en pæn 
fremgang.
I sæsonen 79/80 kneb 
det i starten med at 
stille hold, og man 
måtte trække holdene 
de første par kampe.
Resultaterne blev
derefter. 
Herreholdet blev næst
sidst i rækken, mens 
det mixede hold endte 
som nr. 5« 
Juniorholdene, der var 
meldt til, måtte træk
kes på grund af den 
ringe tilslutning.
Det ser lysere ud for 
sæsonen 80/81.
Der er som skrevet 26 
ungdomsspillere,og det 
er hvad, der kan være 
i Hallen med de tider, 
vi har fået tildelt 
(50 min).
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Med hensyn til den e- 
tablerede kørselsord
ning, fungerer den til
fredsstillende, og vi 
håber også at kunne 
køre næste sæson, men 
er der ikke nogen, der 
vil give et nap med at 
køre engang imellem?
Vi hører gerae fra jer 
når vi kender de nye 
tider.
I bordtennisafdelingen 
var medlemstallene i 
79/80 10 seniorer og 
20 juniorer og 80/81 
? seniorer og 18 juni
orer.

På juniorsiden går det 
fint, der mødes næsten 
fuldtalligt op hver 
gang.
Forsøget med at starte 
seniorbordtennis i 
"storrummet” går meget 
trægt, og vi overvejer 
at stoppe, hvis til
slutningen ikke bliver 
større.
Det var lidt af for
mandens beretning.
Vi vil i næste blad 
komme ind på afdelin
gens planer fremover. 
På valg var Freddy 
Larsø, som blev gen
valgt .

Suppleanter blev Bente 
Rasmussen og Evan 
Nielsen.

Kommunemesterskaber 
starter den 21-3-81 
med indledende kampe 
for seniorer og afhol
des den 28-3-81 for 
ungdomsspillere. 
Tilmeldingslister i 
Hallen og gymnastiksa
len.
Sidste frist for til
melding den 28-2-81.
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Kursusreferat
Jeg vil gerne sige 
badmint onafde1ingen 
tak for et week-end— 
kursus den 6.,7.og 8. 
februar i Heriufmagie- 
hallens kursuscenter.
Det var F.A.S.G&I un
der ledelse af Jørn 
Holmgård, Hillerød,der 
havde tilrettelagt 
kurset, som havde til 
fonnål at give unge 
indblik i foreningens

og fælles diskussioner 
Kurset var for alle 
16-20-årige i Frb.Amt.
Jeg synes, det ville 
være en god ide for de 
unge i St.Lyngby I- 
drætsforening i samar
bejde med formanden 
for den afdeling, 
man dyrker idræt un
der, at tilmelde sig 
sådan et kursus.
Det var ikke blot di
rekte undervisningen, 
som gav udbytte, men 
også samværet med de 
andre deltagere, som 
kom med råd og menin
ger.

Bente Rasmussen
arbejde ud over det i- 
drætslige og samtidig 
motivere kursisterne 
til en eventuel leder
gerning i en forening. 
Lørdag blev der arbej
det med bl.a. vedtæg— 
ter,generalforsamling, 
samværets betydning og 
hvordan et nyt fore
ningsmedlem bliver 
modtaget i en forening. 
Der var instruktører 
fra F.A.S.G&I, deri
blandt Rosa Nymann fra 
vores egen forening, 
som havde til opgave at 
give kursisterne en 
forståelse af stoffet 
gennem gruppearbejde



Torsdag den 27-11-80 
havde Skævinge pleje
hjem besøg af St.Lyng
by Idrætsforening, som 
opførte "En nat på 
Smalby hotel".
Det var virkelig en 
dejlig aften for alle 
vore beboere.
Alle syntes, de havde 
været i dejligt sel
skab med skuespillerne 
da de talte meget ty
deligt og højt, så al
le kunne få noget ud 
af det.
Stykket, som blev op
ført var meget morsomt 
hvad alle grinede me
get af.

Da stykket var slut, 
var der arrangeret en 
dejlig anretning.
På gangen mellem C og 
D var der dækket et 
flot bord,hvor man fik 
serveret landskinke og 
kold kartoffelsalat, 

hvad alle syntes mæg
tig godt om.
Mens man sad og spiste 
var der en hyggelig 
stemning med musik og 
sjov.
Da kl. var ca. 21.30, 
var vist de fleste be
boere ved at være 
trætte, men de syntes 
alle, at det havde væ
ret en dejlig aften,og 
håber at se St. Lyngby 
Idrætsforening til næ
ste efterår.
Alle deltagere på"Bau- 
neparken"siger tak til 
St.Lyngby Idrætsfore
ning for en god aften.

På beboernes vegne 
Dorte Hansen

C
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For St. Lyngby Idræts
forening, 24. Kreds må 
jeg sige, at deres di
lettantforestilling i- 
gen i år, ligesom for
rige år, blev en suc
ces .
Det er dejligt at være 
med i et kammeratskab 
omkring en opgave, som 
nu denne dilettantfo
restilling var,der løb 
af stabelen, samtidig 
med, at den blev både 
en økonomisk succes og 
en publikumsucces.
Man må sige, at den 
"lille" tradition, som 
gerne skulle blive til 
en "stor" tradition i 
St.Lyngby,har vist sig 
kan lade sig gøre i— 
gennem et godt og sta
bilt kammeratskab i en 
klub.
Der er et stort forar
bejde, inden sådan et 
stykke kan opføres. 
Deltagerne må ofre 
mange aftener. Man må 
sige farvel til en in
vitation eller andet, 
man måske hellere vil
le have været til, men 
der må man sige til 
dilettanternes ros, at 
de alle har prøvet at 
leve op til at komme 
hver eneste gang, for 
derigennem at dygtig
gøre sig og gøre sig 
så godt på scenen som 
vel muligt.

Det har været mig er
stor glæde som in
struktør at have haft 
med jer at gøre igen
nem denne vinter,lige
som det har været er 
glæde at samarbejde 
med suffløren, sminkø
ren samt scenepersona
let.Det er bare sådan, 
at alting har "klap
pet", og det synes jeg, 
at medlemmerne,som har 
stået udenfor, også 
skal vide.
Man knipser en gang 
med fingrene, så har 
man en scene oppe at 
stå. Man har dekora
tionerne oppe at stå, 
man har bare det hele, 
og det kan I glæde jer 
over, at man har så 
godt et sammenhold,når 
der skal leves et ar
rangement af denne 
størrelse.
Jeg ved også, at di
lettantforestillingen 
har gjort lykke på 
plejehjemmet "Baune- 
parken". De ældre har 
moret sig over det, og 
det viste sig jo også, 
at mange af personalet 
på hjemmet kom til 
premieren.



Man kan vil også sige, 
at det er en publikum
succes, når man kan få 
lov til at spille for 
en 6-700 mennesker i 
et område, hvor der er 
et indbyggertal på ca. 
1.400, så må det være 
en flot præstation at 
få trukket så mange 
ned for at se stykket, 
som vi fik igen i år. 
Jeg vil gerne som in
struktør have lov til 
at sige tak for,at jeg 
fik lov til at være 
med i endnu en omgang 
dilettant i 24. Kreds, 
ligesom jeg vil benyt
te lejligheden til at 
takke alle aktørerne 
og alle, der har været 
medvirkende til,at det 
er gået så nemt og 
smertefrit, som det er. 
Der var flere af di
lettanterne, der havde 
store betænkeligheder, 
da vi skulle begynde 
at spille "En nat på 
Smalby hotel", men jeg 
må sige, at alle har 
indrømmet, at det var 
et godt og vellykket 
stykke, når man først 
havde fået det "op at 
stå",og alle kunne de
res roller med stor 
bravour.
Men jeg vil også sam
tidig advare forenin
gen imod, at man skif
ter for mange ud af 

det klientel, som nu 
engang ønsker at spil
le dilettant. Det er 
sådan, at man i den 
stab i hvert fald skal 
have en del rutine,lad 
mig kalde dem for - 
gamle rotter -i faget 

Det er ikke nemt at gå 
ind og tage en stor 
rolle, hvis man ikke 
har prøvet det før,men 
man skal jo også bygge 
sådanne ting op fra 
bunden af,da I igennem 
mange år ikke havde 
spillet dilettant.
Et godt råd til jer. 
Fortsæt. Gå til den. 
Det er noget,der giver 
sammenhold og godt 
kammeratskab i en klub 
når man har noget at 
samles om.
Det mener jeg helt be
stemt, at man har i en 
dilettantforestilling. 
Det samler både menne
sker udefra, og det 
samler foreningens 
medlemmer omkring en 
opgave.
Med disse ord vil jeg 
endnu engeng have lov 
til at sige tak til 
24. Kreds - dilettant
udvalget - for at jeg 
igen i år fik lov til 
at være instruktør for
jer. y

Med hilsen

Fin^ Hansen



Arresøhus -
sognets forsamlingshus.

Foreløbig telefon: 11 01 63
1107 27

t K. SB OH
KØBBs Hos

: KR. 5g - oc KR..&S5

BANKOSPIL Hver TORSVRé 
o KL.-fq 30

PA ARR^søViUS .

REKLAMETRYKKERIET
FREDERIKSVÆRK

Gælder det landbrugsmaskiner?

Enhver tryksag

Telefon (03) 12 06 83

Nordsjællands 
Maskinforretning

Nørretoftvej 13 
3200 Helsinge . (03) 29 58 19 
Aut. David Brown-forhandler

Alt malerarbejde 
udføres ind- og udvendig 

★ 
Opsætning af al 

slags tapet
Finn Hansen 

Tammosevej 29, St. Lyngby
11 03 63

/- Er kloaken 
eller toilettet 
stoppet?
Tømning af septictanke 
og ajlebeholdere 

Telf. (03)110160
■; s pi

■ppi IY-VJ HL'KIIZI'W

Carsten Jensen
MELØSE

v/ JENS FOGDAL 
Slotsgade S - Hillerød (03) 26 82 55

Sten - Fliser - Træfældning - Landskabspleje

flnlceg/gartner
Ingermann Sørensen
Hasejevej 6, Meløse 
3320 Skævinge
Telf. (03) 11 04 78



St. Lyngby 
Container Transport

Vognmand Knud Andersen
Telefon (03) 11 00 12

Gørløse

Legetøj og papir en gros

Helge Olsen 
03 - 27 80 93

ARRESØ KERAMIK
BRUGSTING

ANNETTE MATTHISON-HANSEN 
LILLE LYNGBY - HELT NED VED SØEN

Forsølvning og Forgyldning 
Speciale: Barnets første sko og sut

JEP DESIGN
Holmegårdsparken 26<£ ™ »”>11 °6 40 S*

110002 110001

Fiat Autoservice ApS 
v/ P. Rasmussen 

Frejasvej 31-33, 3400 Hillerød 
Plade-, maler- og autoværksted

Tlf. (03) 26 72 19

1 er altid velkomne på
Skævinge Kro

28 80 06

Salg af frugt, grønt og blomster 
Tilbud på beplantning af haver og grunde

PLANTESKOLEN i St. Lyngby
Ole Rasmussen & Søn
Telefon (03) 11 02 14

MALERFIRMAET 
T. MALMGREN

★★★★★★★★★★★★★★

HJORTHOLMSVEJ 25 
TELEFON 25 23 07

Bent Ove Larsen 
MURERMESTER

Frederiksværkvej 69 . Skærød 
3200 Helsinge 

Telefon (03) 11 30 56

EDB-beregnede opstillinger 
EDB-styret køber-kartotek

VILLAbn 
LANDEJENDOMME 
EJERLEJLIGHEDER 

GRUNDE

Hovedgaden 12, Skævingehøegh
EJENDOMS CENTER Bil-telefon: (0021) 31 13 08
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KLUBBLADETS MESTE
NUMRE ER. PLAULRGT 
således •HOVEDBESTYRELSEN . . 'SlOSTE FRl%T UDKOMMER.

fo rmand:

næstform:

Jan Amundsen
LI-Lyngbyvej 14
LI-Lyngby 
tlf. Ilo43o 
Sejer Meldgaard 
Hasejevej 4 
Meløse 
tlf. Ilo5ol

NR.2.u5/3> CR. ^3

nr.4;
VORES POSTKASSE 
HÆNGER. UNDER. 
TELEFONEN i KLUB-

kasserer: Søren Helbo 
Holm.parken 21 
St—Lyngby 
tlf. 110725

HUSET , INDLÆG TL 
klubbladet bedes 
LAGT HERt - OGsekretær: Susanne Nielsen

Byvej 21 
Meløse 
tlf. Ilo341

GERKjE i GOD Tid
SIDSTE BRlST*- 

DATO • DtTsskydning:

gymnastik:

Erling Nielsen 
Holm.parken 14 
St-Lyngby 
tlf. II0631 
Karen Hansen 
Holm.parken 52 
St-Lyngby 
tlf. 110221

RED .

REDAKTIONEN

Ulla Meldgaard
Hasejevej 4

fodbold: Carl Hansen 
Amtsvejen 73 
St-Lyngby 
tlf. 110123

Meløse 
tlf. Ilo5ol

Rosa Nymann
håndbold: Annelise Peterser Kalvehavevej 5

Nyvej 26 Hillerød
Meløse 
tlf. II0517 Jytte Hansen

badminton: Henrik Jensen 
Tammosevej 74 
St-Lyngby 
tlf. 110541

LI-Lyngbyvej 7
LI-Lyngby 
tlf. 110128

Klubhuset: tlf. 110655



Et sikkert mål

når De skal handle:

Købmand Heegård
Meløse

11 00 60

Lad ikke dit hår gå i fisk, 
men prøv en frisk!

Salon »Lis«
dame- og herrefrisør 

Tammosevej 22 
Tlf. 11 04 79

ARRESØ EL

John S. Jensen
Aut. El-installatør 

St. Lyngby 
Tlf. 11 00 25 el. 11 06 22

Egetræs-havemøbler i en kvalitetsom skal 
ses.

GEWI HAVEMØBLER
v/ Kurt Geisler

Nyvej 6 - Meløse - 3320 Skævinge
Telefon (03) 11 02 47

Dagligt efter kl. 18 - og i week-ender

NÅR DET GÆLDER GROVVARER 
ER LANDMANDENS EGEN FOR
RETNING ALTID I NÆRHEDEN

DLG CENTER, Hillerød
TJÆREBY . 3400 HILLERØD 

TELEFON (03) 11 03 25

Lessels Biscuit

matador
SYSTEM

køkken 
&skabe
INDUSTRIVEJ 15.3320SKÆVINGE.TLF.03 288498

CENTRA MARKED
Knud O.Jensen 

St. Lyngby 
11 00 17

Kappelskov Revision ApS 
Registrerede revisorer 

HANS P. JENSEN 
MARGIT JENSEN

TELEFON 02 - 25 44 22 
KIRSEBÆRALLE 13



SKAL DE HOLDE FEST? 
så gør det i . . .

Sigerslevøster 
Forsamlingshus

hos BODIL & MOGENS

28 84 55

Holmegårdsparken 35 
St. Lyngby

Tlf. 110615

tømrermester
Solbakken, Kregme, Fr.værk 

(03) 34 91 37
Alt i Nybygning og reparationer, 
tegninger og ansøgninger m.m.

IB Lokalbanken
arbejder for Dem.
Slotsgade 36 
3400 Hillerød
Telefon 03 - 26 07 00

Man køber da kød
hos den rigtige slagter!

Per Olsen, Skævinge
Tlf. 28 80 77

S HAUGE '
. SKO .

går overalt...........

HILLERØD - BIRKERØD 
FREDERIKSVÆRK - HELSINGE

Vand - Varme - Sanitet

Jens Kristensen 
Meløse Smedie

Byvej 11 . 3320 Skævinge
Tlf. 11 00 35

• Alt Tømrer og Snedkerarbejde 
• Nybygninger, tilbygninger, 
• udnyttet tagetager på eksist.
• boliger, samt inventar

Flemming Larsen 
Snedkermester 
Industrivej 15

3320 Skævinge - (03) 28 84 98
Specielt: alle entrepriser; Murer, WS, el m.v.

Ib Hansen
Hansemands Farm

TØMRERMESTER 
MASKINSNEDKERI 
Speciale: TRAPPER 

02 - 11 03 76

malerhuset

R M. Petersen
Frederiksgade 8
Hillerød • (02)* 26 14 70


